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Til Rovviltregion 6 v/leder Kari Anita Furunes
sekretæriat v/Statsforvalteren i Trøndelag
 
 
Tingvoll kommune ber rovviltnemnda for rovviltregion 6 tildele Tingvoll kommune 2 gauper fra 
reservekvoten på 4 dyr regionen. 
 
Tingvoll kommune viser til vedtaket i utvalgssak 32/2023 fra 27/10-23, hvor reservekvoten på 4 dyr er 
innrettet spesielt som skadeforebyggende tiltak. 
Tingvoll kommune vil påstå med de store tapene av sau til gaupe i beitesesongen 2023, så må det gjøres 
tiltak som kan redusere tapene. Vi viser til tidligere innsendt dokumentasjon på dette.
 
Når det gjelder gaupejakt i 2024 i Tingvoll så ble det raskt felt ei voksen hanngaupe på 22,5 kg og ei 
hunngaupe på 17 kg. Hogaupa var etter viltforvalteren sin vurdering ei relativt ung gaupe og foreløpig 
ikke et produksjonsdyr. Den kunne nok produsere sine første unger i 2024, hvis den ikke hadde blitt 
skutt. Uttaket så langt i Tingvoll er bra, men vi har fortsatt flere familiegrupper (3 stk) og flere 
enkeltgauper gående i kommunen. Under jakta søndag 4. februar ble det konstatert ei gaupe med 2 
unger i Vulvik/Eikrem – området (samme området som hannen ble skutt). Natt til søndag 4. februar ble 
det også sporet ei hogaupe med en unge i nærheten av Magnhildberget lengst nordøst i kommunen. 
Disse sammen med ei gaupe m/1 unge dokumentert på NINA-kamera på Meisingset, ser det ut til at 
«produksjonen» er minst 4 unger født i 2023 i Tingvoll. 
 
Samme dag (6. februar) som man felte den unge hogaupa var det ferske sporobservasjoner etter ei 
gaupe på Ulset (lå på et kadaver gjennom natta) og spor etter ei stor gaupe på Fløystad. 
 
Skal vi unngå samme dystre sommeren med store lammetap og mye ressurser brukt på 
skadefellingforsøk (4 forsøk i 2023), så mener Tingvoll kommune at det må være riktig å redusere den 
store bestanden vi har med gaupe.   
 
Tingvoll kommune vurderer de 2-3 årene som kommer som helt avgjørende for om vil kommer til å ha 
næringsutøvere i kommunen som driver med utmarksbeite og sau. Derfor henstiller Tingvoll kommune 
rovviltnemnda nå til å benytte muligheten til å gjøre grep som kan gi næringsutøverne tro på at det 
mulig å holde småfe på utmarksbeite i Tingvoll. Da må den store lokale gaupebestanden reduseres en 
god del og vi kan ikke ha 3 ynglinger årlig. Helst burde vi ha bare ei yngling årlig (slik som gjeldende 
forskning mener arealet legger til rette for).
 



Tingvoll kommune oppfordrer til raskt svar slik at vi får utnyttet gode snøforhold og muligheten Tingvoll 
kommune har fått til å jakte på familie gruppe fra 10. februar jfr. vedtaket til Klima og 
Miljødepartementet av 1. februar (ref.23/6850-).
 
 
Mvh
 
Lars Erling Koksvik
Skogbrukssjef/Viltforvalter i Tingvoll kommune
Mob. 92614733
 
 
 
Innspill til nemnda fra viltforvalteren i Tingvoll med tanke på framtidig forvaltning:
Tingvoll kommune ber rovviltnemnda hvis det er mulig å påvirke forskningsmiljøene og evt. initiere et 
merkeprosjekt av gaupe med bruk av GPS i Tingvoll. Det er åpenbart at det finnes for lite kunnskap om 
gaupa sitt arealbruk i byttedyrtette områder og ikke minst på halvøyer som Tingvoll med fjorder på 
sidene. Det ser ut som om avgrensing mot sjø og god mattilgang gjør at de bruker mye mindre områder 
enn tidligere studier og gjeldende litteratur beskriver. 
 
Jeg mener det er en svakhet med registrering av bl.a. familiegrupper er at det for sjelden blir lagt inn 
spor man finner under gaupejakta i www.skanobs.no, og disse funnene i for liten grad blir godkjent som 
familiegrupper av SNO. Når så mange personer er ute og sporer i forbindelse med jakta vil en finne mer 
av hva som finnes av gauper i området. Når mye av dette ikke blir dokumentert og godkjent så er det en 
svakhet i systemet. Det skyldes sikkert både kapasitetsproblemer og utfordringer med å gjennomføre 
sporing fra SNO sin side under pågående jakt. Men bedre system på innsamling av dette materialet fra 
jegerne hadde vært viktig for å få oversikt over bestanden.    
 
 
 



Ålen Sau og Geit 
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v/Statsforvalteren i Trøndelag       Ålen 15.02.2024 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Søknad om tildeling av gaupe fra reservekvote 

 

Vi søker om tildeling av gaupe fra reservekvoten til Holtålen kommune. Dette for å få 

forvaltet/redusert den store gaupebestanden i kommunen vår, referer til registreringer på 

skandobs av enkelt gauper og familiegrupper. Og på grunnlag av store tapstall på sau og 

tamrein sesongen 2023 i kommunen vår.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Med vennlig hilsen 

Ålen Sau og Geit  

v/leder Stig Østby 

 



  

Overhalla og Grong 
landbruk og natur 

 

Postadresse Besøksadresse Telefon Kontonr 
Svalivegen 2 Namsengata 4 74 28 00 00 Bank: 42123188203 
7863 OVERHALLA   Org.nr. 
E-post:     
postmottak@overhalla.kommune.no    

 

 
 
STATSFORVALTEREN I TRØNDELAG 
Postboks 2600 
7734 STEINKJER 
 
 
 

 

 
Vår ref:   Deres ref Saksbehandler Dato 

2024/186-1  Aksel Håkonsen   15.02.2024 

Søknad om tilleggskvote på gaupe i område C i rovviltregion 6  

Denne søknaden er skrevet på vegne av kommunene i område C i rovviltregion 6 
 
Gaupejakta er stoppet fordi hunndyrkvoten i regionen er fylt. Det er gjort oppmerksom på at det 
er mulig å søke fra tilleggskvoten på fire dyr som er avsatt. 
 
I område C var det tildelt 2 gauper. Ingen ble felt. 
 
Det er observert mye gaupespor i området i vinter, spesielt innenfor kommunene Namsos, 
Overhalla og Høylandet. Det er flere observasjoner av familigrupper i disse kommunene, uvisst 
hvor mange familiegrupper det faktisk er. Det kan virke som om aktiviteten har økt fra tidligere 
år. 
 
Denne vinteren er det dokumentert 2 tap av rein til gaupe, ett i Overhalla og ett i Namsos. Slike 
tap er vanskelige å komme over. I tillegg er det også dokumentert et tap av rein til ukjent fredet 
rovvilt i disse to kommunene. Ellers er det beitedyr av sau i alle kommunene, som hvert år er 
utsatt for tap til både gaupe, jerv og bjørn. Rovviltbelastnignen er stor for de som har sau og rein 
i området.  
 
Kadaverfunn og observasjoner kan tyde på at gaupebestanden i de mest utsatte beiteområdene 
for rein og sau i område C er større enn det som var grunnlaget ved tildeling av kvoter. Da mener 
vi at det er rimelig at vi i dette område får felle et antall tilsvarende de to vi hadde i den ordinære 
kvoten. 
 
Konklusjon 
 
Med bakgrunn i stor aktivitet av gaupe, tapstall, et generelt høyt skadetrykk fra rovvilt og at 
ingen av de to dyrene i den ordinære kvoten ble felt, søkes det om fellingstillatelse på to gauper 
fra tilleggskvoten.  
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Vår ref. 2024/186–1 bes oppgitt ved henvendelse 
 
 
 
 
Med hilsen 
 
Aksel Håkonsen 
Skogbruks- og miljøvernsjef 
 
 
Dokumentet er elektronisk godkjent og har derfor ingen underskrift. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Fra: Sindre Lium[sindrelium@gmail.com]
Sendt: 15.02.2024 14:56:52
Til: Postmottak SFTL[sftlpost@statsforvalteren.no]
Tittel: Søknad om tildeling fra reservekvoten Gaupe. 

Hei. Søker med dette om tildeling fra reservekvoten på gaupe region 6 delområde B i Malvik kommune 
Trøndelag.

Grunnet mye spor under jakt, rådyrkadaver, observasjoner av gaupe og bilder fra viltkamera. Mye 
lammetap beitesesong 2023 og stor usikkerhet rundt beitesesong 2024. 

Sindre Lium
Tlf: 95255352
Markabygdvegen 365



Fra: Knut K. Christiansen[Knut.Christiansen@masoval.no]
Sendt: 14.02.2024 21:38:37
Til: Postmottak SFTL[sftlpost@statsforvalteren.no]
Tittel: Reserve kvoter gaupe 2024 

Ser det går å komme med søknad på å få tildelt reserve kvote. 
Holder til i sørlige deler i Levanger. Som kjent fikk ikke Tildelingsområdet D noen start kvote. Noe som jeg 
personlig synes er merkelig. Vi fikk registrert familie gruppe i 2023 og nå rett før jaktstart. Og som kjent 
går det en god del dyr pr familiegruppe. 
I våre områder begynner det å bli samme mengde gauper som det var i 2006-2007. Det som vil skje igjen 
er at kvotene vil øke men for sent og at det da vil bli jaktet for hardt på en nedgående bestand. 
Så betyr det også en god del for registrering av familie grupper at det blir tildelt kvoter slik at folk er ute å 
ser etter spor. 
Det hadde også vært litt artig å få vite hvorfor tilldelings område D ikke fikk start kvote.
Så til slutt så ønsker vi i tildelingsområde D dyr fra tillegskvoten.
Mvh Knut Christiansen 
 Tlf: 48138873
Sendt fra Outlook for iOS

https://eur03.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Faka.ms%2Fo0ukef&data=05%7C02%7Csftlpost%40statsforvalteren.no%7Cc8c019cddf6842ca14b208dc2d9cea82%7C8a6fa58e51534bfa9a8b573d985a4186%7C0%7C0%7C638435399176328172%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C40000%7C%7C%7C&sdata=d8oExhbtWyRKsNMtj%2FDeHh25FJo46MQzlRuQLTVWXBo%3D&reserved=0


 

Selbu kommune 
Plan, areal og teknikk 

 

 

 

 

 
Postadresse Besøksadresse Telefon Bank 
Gjelbakken 15,   Gjelbakken 15 73816700  
7580   SELBU    Nettside E-post Org.nr 
postmottak@selbu.kommune.no www.selbu.kommune.no postmottak@selbu.kommune.no 971 197 609 
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STATSFORVALTEREN I TRØNDELAG 
Postboks 2600 
7734  STEINKJER 
 
 

 

 
Deres ref:   Vår ref: (må oppgis ved svar) Dato: 
 2024/274-1//MARREN  Dok:2134/2024 15.02.2024 

 

Søknad om fellingstillatelse på gaupe fra reservekvote 

Selbu kommune søker på vegne av beitenæringa om ekstra fellingstillatelse på gaupe fra 
reservekvote. 
 
Søknaden begrunnes med at det er gjort mange observasjoner av gaupe i vinter i Selbu    
Det er meldt inn forholdsvis store tap av lam etter beitesesongen 2023 både i Innbygda beitelag, 
Hersjø Kråssådal beitelag og Sørung Rensjø beitelag, se vedlagt kart. 
 
Tall hentet fra organisert beitebruk: 

 
 
Det ble ikke funnet kadaver av lam som kunne frambringe noen form for dokumentasjon. 
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Røde merker er dokumenterte familigrupper september – desember 2023 
Blå merker er dokumenterte – ennå ikke bekreftet – familiegrupper i 2024 
Svart merke er synsobservasjon av gaupe i 2024 
Grønt merke er skutt gaupe 14.2.24 
 I tillegg er det gjort flere observasjoner av enkeltdyr og det er mye sporobservasjoner. 
 
Beitenæringa har gitt tilbakemelding om at det «forsvinner» lam gjennom hele beitesesongen, uten 
at de klarer å finne igjen noe kadaver. Beitelagene mistenker at det kan være gaupe med bakgrunn i 
den måten lamma «forsvinner» på og for at det er sett gaupe i beiteområdene. 
 
Med bakgrunn i observasjoner av familiegrupper og enkeltdyr tyder det på at bestanden av gaupe 
har økt i de siste åra her i kommunen. Dette er også bakgrunnen for at det søkes om fellingstillatelse 
på flere gauper her. 
 
Med hilsen 
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Marit Kjøsnes Renå  
Fagleder landbruk 
48138175 

Dette brevet er godkjent elektronisk i Selbu kommune og har derfor ingen signatur. 
 
 
Vedlegg 

1 beitelagskart2 
 
 
Kopi til 

Selbu sau og geit 
 
 
 
 
 
 
 



 

Innbygda Beitelag 

Hersjø Kråssådal Beitelag 

Roltdal Beitelag Moslet Kulset 

Beitelag 

Slindvatnet 

Beitelag 

Vikvarvet 

Sambeitelag 

Rensjø Sørung 

Beitelag 

Selbustrand Utmarkslag 

Beitelag i Selbu 



Voengel-Njaarke reinbeitedistrikt
 v/ Nils Johan Kappfjell 
Bjørhusdalsveien 94 
7890 Namsskogan. 

Rovviltnemda region 6
 sftlpost@statsforvalteren.no

 Søknad om tildeling fra reservekvoten av gaupe i region 6. 

Voengel-Njaarke reinbeitedistrikt søker om uttak av gaupe nord for Follafjorden.
 Bakgrunnen for vår søknad er de store tapene av rein vi har i vårt vinterbeiteområde i Nærøysund 
de siste årene og vi vinter spesielt. 

Det har de siste årene ikke vært uttak av gaupe i dette området. Det har derimot etablert seg en 
historisk stor bestand med flere ynglinger, noe som kan dokumenterest gjennom SNOs egne 
dokumentasjoner.

 Sist vinter ble det funnet 2 kadaver på Austra som desverre ikke lot seg dokumentere skadevolder 
da de var helt oppspist. Samtidig ble det funnet et rådyr i samme områdr i samme tid som trolig var 
tatt av gaupe. Videre er det dokumentert 2 rein tatt av gaupe i Haltussen-Gråmarka området. 

Det er også dokumentert flere kadaver i Åbygda-Åbjørdalen området i region 7. Dette er etter vårt 
syn samme gaupebestand som beveger seg mellom 2 fjorder. 

I og med at det ikke er kvotejakt på gaupe  på sør-Helgeland og ikke uttak av gaupe nord for 
Follafjorden sier det seg selv at bestanden i Bindal-Nærøysund øker betydelig hvert år som går. 

Ut fra det vi har anført ser vi dette som en stor trussel for vår reindrift i området. Områdene hvor vi 
kan beite blir små og trangere, noe som også fører med seg liten mattilgang. 
Dette betyr igjen problemer med å drive en økologisk, bærekraftig reindrift.

Distriktet vil også påpeke denne unaturlige soneinndelingen ved at Nærøysund deler kvote med 
Rennebu og Sylane.
Det naturlige ville vært en deling med Nærøysund og Høylandet.

VN-rbd håper at området blir prioritert ved tildeling av reservekvoten. 

Namsskogan 16.02.24 
Nils Johan Kappfjell
leder.



Trondheim Viltråd 

Trondheim, 18. feb. 2024 

 

 

Rovviltnemda i region 6 

v/ Statsforvalterne i Trøndelag, sftlpost@statsforvalteren.no  

 

 

Søknad om tildeling fra reservekvoten for gaupe 

 

Trondheim Viltråd ber Rovviltnemda tildele dyr fra reservekvoten til delområde B i Trøndelag. 

Trondheim Viltråd har ansvar for storviltforvaltninga i Trondheim storviltvald, som består av hele 
Trondheim kommune med unntak av Klæbu. Viltrådet består av representanter fra samtlige 
grunneierlag/jaktområder i storvaldet. Viltrådet har i 20 år forvaltet storviltstammen i området på 
en effektiv og god måte, og har rutiner og verktøy som sikrer meget god oversikt over 
storviltbestanden i vårt område. Så også med bestanden av gaupe. 

Vi har sett en sterk økning av gaupebestanden i løpet av de siste 10 årene. Tidligere var  
observasjoner av gaupe (/-spor) sjelden. Nå observerer vi kontinuerlig tilhold av et betydelig 
antall gauper i vårt område. Blant annet har vi sikker observasjon (viltkamera) av ei familiegruppe 
(mor og to unger) fra sist høst på Byneshalvøya.  

De siste to ukene før jaktstart 14.02. har vi gjennom sporing og observasjoner (visuelt og på 
viltkamera) med sikkerhet påvist tilhold av minst 3 ulike gauper på strekningen Ringvål-Rye på 
Byneshalvøya. Sannsynligvis dreier det seg om 4-5 ulike gauper i dette området, som er et godt 
vinterbeiteområde for rådyr. I tillegg har vi observasjoner av minst 2 dyr i området Flakk-Trolla, og 
ett dyr på Byåsen. Dvs. at vi bare på Byneshalvøya har minst 6-8 ulike gauper denne vinteren. 
Totalt for Trondheim storviltvald estimerer vi gaupebestanden til 10-15 dyr. 

Vi har flere småfebesetninger (sau og geit) i vårt område. Det er bare noen få år siden det med 
grunnlag i tap av flere lam ble innvilget og utført skadefelling av ei gaupe på Byneset. Dagens 
gaupe-bestand i området representerer en betydelig risiko når småfeet skal slippes på 
utmarksbeite til våren. 

Gaupa gjør stort innhogg i den lokale rådyrstammen. Salg av rådyrjakt utgjør betydelige summer 
for våre grunneierlag. Bare på Byneshalvøya omsettes det jaktkort på rådyr for 250-300.000 
kroner/år.  

Gaupebestanden er ikke bare så stor at den tåler beskatning gjennom jakt. Etter vår mening er 
bestanden i vårt område så stor at den absolutt bør beskattes gjennom jakt, og det på en langt 
hardere måte enn det som følger av startkvoten på bare 2 dyr i delområde B i Trøndelag. 

 

Vennlig hilsen 
Trondheim Viltråd 
Ole Lauglo, leder 

mailto:sftlpost@statsforvalteren.no


Vidar Moe 

Rørosveien 530 

7290 Støren 

97181450          18.02.2024 

 

 

sftlpost@statsforvalteren.no  

 

 

 

 

SØKNAD OM TILDELING AV RESERVEKVOTE PÅ GAUPE 

 

På bakgrunn av skader på sau-besetning søkes det om tildeling av reservekvote på gaupe i Midtre 

Gauldal kommune (Rognes-Støren). 

 

- Plaget med tap av sau/lam på vår- og sommerbeite. Tapene skjedde på innmark og på inngjerdet 

sæter-eiendom. 

- Har søkt om skadefelling sommeren 2023, fikk avslag. 

- Hvordan blir fremtidig beitebruk? 

 

 

Når (dato og tid) er det møte om reservekvote? 

 

 

 

Vedlagt ligger statusrapport fra jaktleder i Midtre Gauldal Kommune jaktlag. 

Vedlagt ligger registrert dokumentasjon på tap av besetning. 

 

  

 

 

På forhånd takk. 

 

 

Vidar Moe 

mailto:sftlpost@statsforvalteren.no


Midtre Gauldal gaupejaktlag 

v/ Magnar Løkkesmo 

 

Vidar Moe 

 

 

Vår jaktdag onsdag 14.2.24 

 

Vi jaktet gaupe i det lovlige tidsrommet i løpet av 14.2.24.  

Jaktlaget har brukt tiden etter jul til å få registrert noen familiegrupper i kommunen. 13.2.24 var vi 
ute på dag og kveld/natt, og i morgentimene 14.2.24. Vi hadde klokken 09.00 3 ringer i forskjellig 
område på 3 forskjellige gauper. Vi arbeidet i tillegg med en fjerde ring i det vi igangsatte jakt. Her 
hadde vi 3 gauper i området. Til sammen var dette 6 gauper langs Singsås og Rognes, mer nøyaktig fra 
Ravnås i Sør til Bones i nord. Dette er en strekning på 15 km, og kun på vestside av Gaula. I tillegg 
hadde vi en gaupeobservasjon ved gamle Hugaas rugeri i Soknedal. Da det ikke var jakt på vestside av 
E6, ble det ikke lett etter spor der. 
 
Etter det vi erfarer fra tidligere år, har ikke vi som jaktlag hatt observasjoner av et slik omfang før. 
 
 
Magnar Løkkesmo 
 



 

 

Lierne kommune 
ØNLU 

 

 

 

 
Postadresse: 
Lierne kommune 
Heggvollveien 6 
7882 NORDLI 

Sentralbord tlf:   74343400 
Saksbehandlers tlf: 930 96 128 
 

Kontonummer: 4448.10.01894 
Organisasjonsnummer: 974038528 
E-post: postmottak@lierne.kommune.no 
www.lierne.kommune.no 

 

Rovviltnemnda i Region 6, 
Statsforvalteren i Trøndelag  

 

Vår ref  L.nr: Arkiv Deres ref: Dato:  
2024/315-2 940/2024 K47  16.02.2024  

Søknad om ekstra kvote på gaupe - Lierne kommune, Indre Namdal 

I Indre Namdal ble det tildelt 5 gauper i kvotejakta, og 2 gauper ble trukket fra p.g.a. skadefelling. 
Reinbeitedistriktene i regionen har hatt et høyt antall skadetilfeller, og fått flere 
skadefellingstillatelser det siste året. Fortsatt observeres det mye aktivitet fra gaupe i området, og 
nye skadesituasjoner på rein oppstår følgelig. 

Henviser til Forvaltningsplan for rovvilt i region 6, Midt- Norge: 

- Lierne og Indre Namdal er ikke i et forvaltningsområde for gaupe.  
- Bestandsmålet for gaupe i region 6 er 12 familiegrupper (ca 75 individer), mens 

bestandsstatusen for arten ligger på 15 familiegrupper (ca 90 individ) i snitt de siste årene. 

Reinbeitenæringa er hardt pressa med stort antall skade- tilfeller fra store rovdyr, herunder gaupe. 
Lierne og deler av Indre Namdal er fra før et prioritert område for bjørn og jerv, men for gaupe er 
området i et beiteprioritert område. Om områder utenfor forvaltningsområdet for gaupe sier 
forvaltningsplanen: Områdene utenfor forvaltningsområdet regnes som prioritert beiteområder i 
forhold til gaupe. Utenfor forvaltningsområdet skal bestanden av gaupe holdes på lavest mulig nivå, 
men forekomst må påregnes.  

Det må derfor legges til grunn at området er et beiteprioritert område når kvoter fastsettes, og når 
denne søknaden behandles. 

Videre prioriterer forvaltningsplanen reindrifta. Den beskriver at det finnes få tapsforebyggene tiltak 
på grunn av driftsformen, herunder at reinen beiter ute hele året. Dette underbygges fra 
Rovdyrforliket som sier i punkt 2.2.8: Det skal iverksettes nødvendige tiltak både innenfor 
rovdyrforvaltningen og reindriften med sikte på å sikre situasjonen for sørsamisk tamreindrift.  

Dette underbygges også av Stortinget (St. meld 15) hvor behovet for å skille rovviltbestandene fra 
tamreindrifta. Dette er umulig i vår region. Derfor forutsatte Stortinget at hensynet til tamreindriften 
må veie tungt ved forvaltningen av rovviltbestandene, og et raskt uttak av rovdyr når disse kommer 
inn i tamreinområder og gjør skade 

Konklusjon: Med utgangspunkt i at Lierne og Indre Namdal er i et beiteprioritert område hvor 
gaupebestanden skal holdes på lavest mulig nivå, bestandsstatusen for arten, og med hensyn til 
rovviltskader på reindriftsnæringa i området, søker Formannskapet i Lierne om 2 tilleggsdyr i 
kvotejakta på gaupe i Indre Namdal vinteren 2024. 

 

chrome-extension://efaidnbmnnnibpcajpcglclefindmkaj/https:/www.statsforvalteren.no/contentassets/13e1fee385214a549f3fb14ce36570d8/forvaltningsplan-for-rovvilt-i-region-6-midt-norge-more-og-romsdal-og-trondelag---revidert-etter-vedtak-i-sak-11-19.pdf
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Hovin Beitelag 

V/ Ketil Aamot 

Tømmesdalsveien 1111 

7236 Hovin 

 

Reservekvote, søker om felling av gaupe i regionen 6 

 

Hovin Beitelag søker om at det blir prioritert tildeling av dyr i Melhus kommune/ Hovin. Vi er kjent 

med at det er mye aktivitet av Gaupe i området. Det er også registrert på lokalt nivå flere 

rådyrkadaver og vitneobservasjoner på Gauper. Med flere familiegrupper i området rundt 

beiteområdet ser vi dette som et stort problem til at beitedyrene skal slippes. I tillegg til 

familiegrupperinger som vi lokale kjenner til vet vi også at det er flere enkeltindivider som er i 

området. Vi ser at spor og synsobservasjoner ikke blir innmeldt på grunn av at det er blitt så vanlig 

med observasjoner slik at innmeldinger ikke blir prioritert. Vi forsøker nå å få folk til å melde inn 

denne ukens observasjoner og vi regner med denne ukens skippertak i forhold til registreringer vil bli 

lagt merke til og forhåpentligvis vil danne et mer riktig bilde av antallet gauper på denne siden av 

Gaula i Melhus. 

Ber derfor at området prioriteres ved tildeling av reservekvote. 

 

 

Hovin Beitelag 

V/ Ketil Aamot 
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